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هشدار آيتالله مکارم درباره فرقههاي نوظهور

وي ادامه داد: امروز سايتها و شبكههاي ماهوارهاي گوناگوني كمر به ضد اسلام و مذهب اهلبيت(ع) بستهاند؛ چراكه

امروز اسلام رنگ ضد استكباري به خود گرفته است.

وي ادامه داد: امروز سايتها و شبكههاي ماهوارهاي گوناگوني كمر به ضد اسلام و مذهب اهلبيت(ع) بستهاند؛ چراكه امروز اسلام
رنگ ضد استكباري به خود گرفته است.

آيتالله العظمي مكارم شيرازي نسبت به گسترش فعاليت فرقههاي نوظهور و عرفانهاي دروغين هشدار داد.
به گزارش ايسنا اين مرجع تقليد در جمع روساي مراكز تربيت معلم و آموزشكدهها و دانشكدههاي فني و حرفهاي سراسر كشور در
مدرسه علميه امام اميرالمومنين(ع) قم، با اشاره به خطبه 201 نهجالبلاغه اظهار كرد: در دورهاي مذهب تنها جنبه مذهبي داشت و
مخالفانش هم به همان نسبت محدود بودند؛ اما عصر ما زماني است كه مذهب يعني اسلام به ويژه مذهب اهلبيت(ع) مزاحم

جهانخواران و سياستمداران دنيا شده و آنها در اين راستا براي مبارزه به ميدان آمدهاند.
وي ادامه داد: امروز سايتها و شبكههاي ماهوارهاي گوناگوني كمر به ضد اسلام و مذهب اهلبيت(ع) بستهاند؛ چراكه امروز اسلام

رنگ ضد استكباري به خود گرفته است.
وي به شكلگيري فرقههاي نوظهور شيطاني بر ضدّ اسلام و مکتب اهل بيت(ع) اشاره و اظهار كرد: نبايد تعجب كرد كه فرقههاي
نوظهور شكل ميگيرند و هركدام ادعاهايي دارند تا نظريه خود را ـ كه مذهب را بايد با مذهب كوبيد ـ عملي كنند. آنها ميدانند

نميتوانند علاقه به مذهب را ريشهکن کنند. ميخواهند با مذاهب ساختگي مذهب راستين را بکوبند.
اين مرجع تقليد با اشاره به نحوه شكلگيري فرقه ضاله وهابيت اظهار كرد: تاريخچه فرقه ضاله وهابيت را ببينيد كه چه كساني از آنها
حمايت ميكنند و پايگاه آنها كجا است. در دامان انگلستان پرورش يافتند و در آغوش آمريکا زندگي ميکنند و دست به آنها بزني

صداي کنگره آمريکا بلند ميشود.
وي هدف از شكلگيري فرقههاي نوظهور و ضاله را متزلزلساختن ايمان و اعتقاد جوانان و تهيكردن پشت انقلاب عنوان کرد و افزود:
چيزي كه جنگ هشتساله را اداره كرد ايمان و اعتقاد مردم بود، زيرا زماني كه انقلاب شد مملكت از هم متلاشي شده بود و امكانات و

نيروي دفاعي وجود نداشت.
وي يادآور شد: در آن زمان امام راحل با ابتكار خود از نيروي مذهبي جوانان و مردم استفاده كرد و اين بود كه همه مردم به سمت

جبههها روانه شدند.
مكارم شيرازي تصريح كرد: دشمنان با وسايلي چون سايتهاي مبتذل، ايجاد شبهات، موادمخدر و ساختن فرقههاي نوظهور آمدند تا

اين شور و ايمان را از ما بگيرند.
وي ادامه داد: اگر اين نيرو از دست ما برود حمله نظامي دشمن آسان است و امروز به اين خاطر دشمن به ما حمله نميكند كه

ميبيند اگر اين كار ار انجام دهد جان بر كفان بسيجي و غير بسيجي به ميدان ميآيند.
وي خاطرنشان كرد: جوانان ما مثل سربازان آمريكايي نيستند كه در جنگهاي ناجوانمردانه عراق بيمار رواني شوند و بترسند آنها
همواره با شادابي از اسلام دفاع ميكنند و تا زماني كه اين نيرو ايمان در ميان جوان ما وجود داشته باشد پيروزيم و در دنيا به عنوان

قدرت قابل ملاحظهاي شناخته ميشويم.
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